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 JELGAVAS NOVADA DOME 

 

ĀRKĀRTAS SĒDES PROTOKOLS  

Nr. 7 

 

 

2015.gada 27.martā  Jelgavā 

 

Sēde sasaukta plkst.15.00. 

Sēdi atklāj plkst.15.00. Tiek veikts sēdes audio ieraksts. 

 

 

Sēdi vada: 

Jelgavas novada domes priekšsēdētājs   ZIEDONIS CAUNE 

 

Sēdes protokoliste     Leontīne Zaremba 

 

Sēdē piedalās: 

 

Domes deputāti: 

Ziedonis Caune  - piedalās  

Juris Lavenieks   - piedalās  

Ilze Vītola   - piedalās  

Valda Sējāne    - piedalās  

Edgars Turks    - piedalās  

Modris Jansons   - piedalās  

Madars Lasmanis  - piedalās  

Sarmīte Balode  - piedalās  

Lilita Leoho    - piedalās  

Aigars Strupulis  - piedalās  

Inta Savicka   - piedalās  

Oskars Cīrulis   - piedalās 

Nataļja Hohlova   - piedalās  

Irina Dolgova   - piedalās  

Aija Tračuma   - piedalās  

Anita Klupša    - piedalās  

Kārlis Rimša   - piedalās 

 

Sēdē piedalās: Ivars Romānovs, Laila Čima, Aldis Jēgeris, Sandra Kalvāne, Dzintars 

Lagzdiņš, Aivars Kokins, Vineta Ģenderte, Kārlis Kindzulis, Aleksandrs Zelenkevičs, Rita 

Borščevska, Armands Fridrihsons, Leonīds Koindži-Ogli, Vladislavs Beitāns, Ilze Caune, 

Inese Tarvida, Dzintra Zimaiša, Ingrīda Baumane, Modris Žeivots, Dace Kaņepone, Kristīne 

Beitāne, Edgars Grīnofs, Daiga Branta, Beāta Cirmane, Olga Rudaka, Aija Udalova, 

Vladislavs Pogožeļskis, Aigars Krastiņš, Anda Duge, Ilze Āna, Ruta Medne, Līga Rozenbaha, 

Ojārs Briedis, Ilze Brakmane, Maija Lasmane, Andris Ziemelis, Ginta Avotiņa. 
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Sēdē piedalās: Inga Karlinska, laikraksts „Novaja Gazeta”; Gaitis Grūtups, laikraksts 

„Zemgales Ziņas”. 

 

Sēdes vadītājs informē, ka ārkārtas sēde sasaukta pamatojoties uz sešu deputātu iesniegumu ar 

ierosinājumiem (darba kārtībā). (Iesniegums protokola pielikumā). 

 

 

 

DARBA KĀRTĪBA 

 

1. Par Aijas Tračumas atbrīvošanu no Jelgavas novada domes priekšsēdētāja 

vietnieces amata 

2. Par Jelgavas novada domes priekšsēdētāja vietnieka Sociālo, izglītības un 

kultūras jautājumu jomā amata likvidēšanu 

 

1.  

Par Aijas Tračumas atbrīvošanu no Jelgavas novada domes priekšsēdētāja vietnieces 

amata 

(Aigars Strupulis, Kārlis Rimša, Madars Lasmanis, Irina Dolgova, Nataļja Hohlova, Juris 

Lavenieks, Ziedonis Caune, Aija Tračuma, Anita Klupša) 

 

Jautājumus par lēmuma projektu uzdod: 

Deputāts Kārlis Rimša: par konkrētiem, rīcību  pamatojošiem faktiem. 

Deputāts Aigars Strupulis lēmuma projektu pamato kā politiskās gribas izpausmi (kādu 

atbildību var prasīt no priekšsēdētāja vietnieka, kuram atbildīgos balsojumos ir pretējs 

viedoklis, piemēram jautājumā par uzņēmējdarbības attīstību novadā – Kalnciema 

akumulatoru pārstrādes rūpnīcas būvniecības sakarā). 

Deputāts Madars Lasmanis: ja primārais ir akumulatoru pārstrādes rūpnīcas būvniecības 

jautājums, kas izskatīts pirms diviem mēnešiem, kas noticis? 

Deputāts Aigars Strupulis atbild,  ka viņam nav iebildumu pret Aiju Tračumu kā deputāti, 

viņas uzskatiem vai profesionalitāti; tā ir viņa politiskā pārliecība. 

Deputāte Irina Dolgova: ja priekšsēdētājs nevar uzticēties vietniecei Aijai Tračumai, vai 

priekšsēdētājs ir pilnvarojis  Aigaru Strupuli? 

Deputāts Aigars Strupulis atbild,  ka tas ir viņa personīgais uzskats. 

Deputāte Nataļja Hohlova: vai ir cilvēks, kurš pildīs šos pienākumus. 

Sēdes vadītājs atbild, ka vairāk būs jāstrādā deputātiem. 

 

Debatēs piedalās: 

Deputāte Irinas Dolgova aicina neatbalstīt lēmuma projektu, jo nav pierādījumu, kāpēc 

priekšsēdētāja vietniece Aija Tračuma būtu jāatbrīvo no amata. 

Deputāte Nataļja Hohlova piekrīt deputātes Irinas Dolgovas teiktajam, aicina izvērtēt 

situāciju, lai saprastu pārkāpumu. 
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Deputāts Madars Lasmanis izsaka viedokli, ka pamatojums ir blāvs, ka, balsojums rūpnīcas 

būvniecības sakarā ir tikai iegansts. 

Deputātes Anitas Klupšas viedoklis: rodas iespaids, ka minētais nav īstais iemesls.   

Deputāte Aija Tračuma saka, ka ar priekšsēdētāju strādā 2.sasaukumu un nevienā brīdī nav 

bijusi sajūta, ka neuzticas; vēlas dzirdēt, ja ir ko pārkāpusi, vai nedara kā vajag; uzskata, ka 

nav krasi iestājusies pret koalīcijas līgumā noteikto; rūpnīcas būvniecības sakarā – 

aizstāvējusi savu iedzīvotāju viedokli.  

Deputāta Kārļa Rimšas komentārs par lēmuma projektu: Rīcība nelietīga. 

 

 

 Pamatojoties uz likuma „Par pašvaldībām” 21.panta pirmās daļas 10.punktu, Jelgavas 

novada dome, atklāti balsojot: PAR –11 (Ziedonis Caune, Ilze Vītola, Juris Lavenieks, Edgars 

Turks, Valda Sējāne, Modris Jansons, Sarmīte Balode, Lilita Leoho, Inta Savicka, Aigars 

Strupulis, Oskars Cīrulis), PRET – 6 (Madars Lasmanis, Irina Dolgova, Nataļja Hohlova, 

Aija Tračuma, Anita Klupša, Kārlis Rimša, ATTURAS – nav, nolemj: 

 

1. Atlaist Jelgavas novada domes priekšsēdētāja vietnieci Aiju Tračumu no Jelgavas 

novada domes priekšsēdētāja vietnieces amata Sociālo, izglītības un kultūras 

jautājumu jomā. 

 

2.  

Par Jelgavas novada domes priekšsēdētāja vietnieka Sociālo, izglītības un kultūras 

jautājumu jomā amata likvidēšanu 

(Aigars Strupulis, Irina Dolgova, Kārlis Rimša, Madars Lasmanis) 

 

Jautājumus uzdod: 

Deputāte Irina Dolgova: kad izpilddirektors ir uzzinājis par šo jautājumu? 

Deputāts Aigars Strupulis atbild, ka tāpat kā visi deputāti, ne mirkli ātrāk. 

Deputāts Kārlis Rimša: kāpēc lēmuma projekta pamatojuma daļā ir atsauce uz Publiskas 

personas finanšu līdzekļu un mantas izšķērdēšanas novēršanas likumu? 

Deputāts Aigars Strupulis atbild, ka deputātiem jāpieņem visefektīvākie lēmumi. 

Deputāte Irina Dolgova: vai ar šo lēmumu pasakām, ka būs viens priekšsēdētāja vietnieks, vai 

ir pieļaujama doma, ka nākamajā sēdē tiek pieņemts lēmums par otra vietnieka amatu. 

Deputāts Aigars Strupulis atbild, ka šis ir šodienas lēmums. 

Deputāts Madars Lasmanis: ja pieņem, ka sociālo, izglītības un kultūras jautājumu jomu var 

vadīt deputāti, kāpēc vajadzīgs vietnieks tautsaimniecības jomā? 

Deputāts Aigars Strupulis atbild, ka tā ir politiskā nostāja. 

 

Debatēs piedalās: 

Deputāts Kārlis Rimša saka, ka nav saprotama steidzamība likvidēt amatu šodien, aicina 

deputātus pārdomāt. 

Deputāts Madars Lasmanis piekrīt deputāta Kārļa Rimšas teiktajam un jautā, vai koalīcijai 

nav cilvēka sociālo, izglītības un kultūras jautājumu jomas koordinēšanai? 

Deputāts Aigars Strupulis atbild, ka joma bez politiskās vadības nepaliks. 
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Pamatojoties uz likuma „Par pašvaldībām” 21.panta pirmās daļas 1. un 23.punktu un 

Publiskas personas finanšu līdzekļu un mantas izšķērdēšanas novēršanas likuma 3.panta 

1.punktu, Jelgavas novada dome, atklāti balsojot: PAR –13 (Ziedonis Caune, Ilze Vītola, Juris 

Lavenieks, Edgars Turks, Valda Sējāne, Modris Jansons, Sarmīte Balode, Lilita Leoho, Inta 

Savicka, Aigars Strupulis, Oskars Cīrulis, Aija Tračuma, Anita Klupša), PRET – 3 (Madars 

Lasmanis, Irina Dolgova,  Kārlis Rimša, ATTURAS – 1 (Nataļja Hohlova), nolemj: 

 

1. Likvidēt Jelgavas novada domes priekšsēdētāja vietnieka amatu Sociālo, izglītības 

un kultūras jautājumu jomā. 

2. Uzdot juridisko pakalpojumu sniedzējiem SIA „Lagzdiņa un Jēgera juridiskais 

birojs” veikt nepieciešamās darbības saistībā ar nepieciešamajiem grozījumiem  

Jelgavas novada pašvaldības 2009.gada 26.augusta saistošajos noteikumos Nr.2 

„Jelgavas novada pašvaldības nolikums”. 

 

 

 

Sēde slēgta plkst.15.50. 

. 

*Detalizēts sēdes atspoguļojums  ir pieejams audioierakstā. 

 

   

        

Sēdes vadītājs,  

Jelgavas novada domes priekšsēdētājs       Ziedonis Caune 

 

 

 

 

Protokolēja        Leontīne Zaremba 


